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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 11. července 2018 v ČRo od 13.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Ivan Vodochodský, Tomáš Kňourek, členové Rady ČRo 

Omluveni: Vítězslav Jandák, Petr Arenberger, Zdeněk Mahdal, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo   

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

   

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 6. 2018 

 

3. Veřejná zakázka na analýzy - finální zadání 

 

4. Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Měsíční informace GŘ za červen 2018 

- Optimalizace pracovních míst v ČRo 

- Výzkumy ČRo Dvojka a ČRo Plus 

- Různé 

 

5. Kritéria odměny GŘ na 2. pololetí 2018 

 

6. Vyhláška o ochraně osobních údajů (GDPR) 

 

7. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

8. Různé 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, omluvila z jednání Z. Mahdala, V. Jandáka a P. 

Arenbergera, program byl schválen.  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 6. 2018 – k návrhu zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

3) Veřejná zakázka na analýzy - finální zadání – H. Dohnálková informovala o aktuálním stavu zadání 

této zakázky, generálního ředitel zaslal plánovaný harmonogram postupu při vyhlášení, podle kterého by 

mohla být zakázka vyhlášena v týdnu od 16. 7. 2018. Zopakovala podmínky – celá zakázka je na dva roky, 

v objemu dva miliony korun, termín zakázky se bude odvíjet od podpisu smlouvy. Vedení rozhlasu také 

nabídlo radním možnost oslovit týmy, které již pro Radu analýzy zpracovávaly, nebo oslovit přímo další 

subjekty.  

Tajemnice Rady upozornila, že společnost Focus stále nedodala analýzu k prezidentským volbám 2018, 

termín dodání byl 26. 6. 2018. 

 

4) Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo,  Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 
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- Měsíční informace GŘ za červen 2018 – R. Zavoral na úvod uvedl dva důležité body – byla 

vypracována Výroční zpráva o hospodaření ČRo za rok 2017 a předána 3. 7. 2017 dozorčí komisi Rady. 

Rozhlas čeká na případné připomínky a diskusi s dozorčí komisí, nicméně je připraven na možné 

projednávání této výroční zprávy na červencové veřejné schůzi Rady.  

Připomněl také úspěšnou mediální konferenci v Londýně, kterou Český rozhlas pořádal společně s britskou 

BBC, zabývala se aktuální situací a budoucností médií veřejné služby v Evropě, byla mediálně sledována a 

kladně hodnocena nejen českými, ale i místními periodiky. 

Dále uvedl – na konci června se konala programová rada, kde byla schválena linie programu stanice 

Dvojka, stanice se i nadále bude jmenovat Dvojka, název se již etabloval, slogan stanice bude „rádio, které 

vás baví“. Změny na stanici budou pozvolné v řádu několika měsíců, vedení rozhlasu si je vědomo 

většinou konzervativních posluchačů této stanice, proto se nebude jednat o zásadní změnu. R. Zavoral 

nabídl radním prezentaci o dalším vývoji této stanice, přítomní radní se shodli, že by prezentaci uvítali na 

veřejné schůzi Rady v září tohoto roku.   

Generální ředitel informoval o úspěšném turné SOČRu v Japonsku, kde se uskutečnilo 11 koncertů, 

bohužel zasáhlo počasí a vzhledem k ničivým záplavám musely být dva koncerty zrušeny. J. Vejvoda 

ocenil famózní úspěch filharmoniků v Japonsku, R. Zavoral doplnil, že příští rok se chystá na turné do 

Číny a opět do Japonska, díky změně na postu šéfdirigenta a jeho kontaktům se rýsuje více zahraničních 

turné.   

M. Dittrich se dotázal na stážisty v Českém rozhlase, R. Zavoral osvětlil, že se jedná již o vystudované 

většinou žurnalisty, kteří se osvědčují většinou ve zpravodajství. Systém elévů v rozhlase vedení ještě musí 

do budoucna zvážit k výpomoci na jednotlivých stanicích.  

- Optimalizace pracovních míst v ČRo – R. Zavoral informoval o aktuální situaci, která se od minulého 

setkání zásadně nezměnila, nyní nastává analytická fáze s propočtem výše úspor, J. Menger doplnil, že 

příští týden se uskuteční schůzka s některými řediteli, kde se bude diskutovat o provozním rozpočtu a výši 

úspor, okolo 20. července je plánovaná schůzka s odborovou organizací rozhlasu.  

- Výzkumy ČRo Dvojka a ČRo Plus – H. Dohnálková poděkovala za materiály, které vedení rozhlasu 

poskytlo radním, R. Zavoral doplnil informace o změnách na ČRo Plus od září tohoto roku.  

- Různé – J. Vejvoda informoval vedení rozhlasu o plánovaném výjezdním zasedání Rady 31. 10. 2018 

v RS Plzeň a dotázal se, zda by toto zasedání mohlo být spojeno s účastí radních na slavnostním spuštění 

RS v Karlových Varech, R. Zavoral tuto možnost přivítal, spuštění vysílání v Karlových Varech je 

plánováno na 1. 11. 2018 v 11 hodin. 

- Nový tendr na analýzy – H. Dohnálková informovala vedení rozhlasu o schůzce s oddělením veřejných 

zakázek, poděkovala za harmonogram vyhlášení této zakázky, podle kterého by k podpisu smlouvy mohlo 

dojít koncem září tohoto roku. Předsedkyně Rady zašle do zítra závěrečné připomínky k zadávací 

dokumentaci a jména členů hodnotící komise. R. Zavoral doplnil, že této zakázce se bude nově v oddělení 

veřejných zakázek věnovat T. Vávra. 

- GDPR – H. Dohnálková poděkovala vedení rozhlasu za spolupráci s vedoucím právního oddělení P. 

Šmelhausem při sestavování textu a formuláře na webové stránky týkající se stížností, drobné technické 

dotazy ještě budou zaslány emailem.    

R. Zavoral informoval radní o plánovaném cvičném poplachu v budově rozhlasu v Praze, který proběhne 

ve čtvrtek 12. 7. 2018, jehož cílem je zkouška krizového systému a jeho funkčnost, kromě nezbytně 

nutných pracovníků na vysílacích stanicích se bude týkat všem zaměstnanců ČRo.  

 

5) Kritéria odměny GŘ na 2. pololetí 2018 – H. Dohnálková připomněla kritéria odměny na 1. pololetí 

2018: 

 1) Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo                                       45 %              

 2) Dodržování usnesení Rady ČRo               20 % 

 3) Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů            10 % 

 4) Podíl ČRo na trhu (share) 22,2%            10 % 

 5) Plnění Rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018 v 1. pololetí 2018             15 % 

 

Po diskusi se přítomní radní se shodli na úpravě kritérií na 2. pololetí 2018: 
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1) Dodržování Zákona o ČRo, Kodexu a Statutu ČRo    40% 

2) Plnění usnesení Rady ČRo a dodržování dohodnutých termínů Rady ČRo 10% 

3) Podíl ČRo na trhu (share) 22,2%       10% 

4) Plnění rámcového plánu činnosti ČRo na rok 2018    15% 

5) Vyrovnané hospodaření, dodržování plánovaného rozpočtu   25% 

 

Do příštího jednání předsednictva Rady J. Vejvoda prostuduje Rámcový plán činnosti ČRo na rok 2018 a 

bude radní informovat o jeho plnění. 

  

6)Vyhláška o ochraně osobních údajů (GDPR) -– H. Dohnálková shrnula praxi ohledně stížností, které 

přicházejí Radě ČRo, nově bude tajemnice na emailový podnět reagovat textem, který bude obsahovat 

souhlas se zveřejněním jména a obce, také na webových stránkách bude dostupný formulář ke stažení se 

zatržením souhlasu, pokud posluchač souhlas neposkytne, bude stížnost zveřejněna jen pod číslem 

jednacím.  

Předsedkyně Rady se ještě dotáže prostřednictvím GŘ na možnou praxi ohledně jednacích čísel.  

 

7) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda shrnul stížnosti, které budou projednávány na červencové 

veřejné schůzi, návrhy odpovědí zašle předsedkyni Rady do pátku 20. 7. 2018. T. Kňourek upozornil na 

vyjádření vedení ČRo ke stížnosti B. Richterové z Parlamentních listů, radní se shodli, že tuto stížnost 

vyjmou ze seznamu ostatních stížností a budou se jí zabývat zvlášť.  

 

8) Různé – H. Dohnálková informovala o dopisu předsedovi volebního výboru PS PČR, radní se shodli na 

návrhu termínu schůzky s volebním výborem dne 12. 9. 2018.  

Dále připomněla dopis expertům, s návrhem textu přítomní radní souhlasili, bylo upřesněno, že odměny 

expertů budu jednorázové podle konkrétního úkolu formou DPP, možný přístup k materiálům ČRo bude 

řešen ad hoc a na červencové veřejné schůzi bude předsedkyně veřejnost o expertním týmu odborníků pro 

Radu informovat.  

H. Dohnálková připomněla, že koncem roku si bude Rada volit novou dozorčí komisi a vyzvala radní, aby 

se zamysleli nad možnými kandidáty. Ze současné DK mohou tři její členové pokračovat, za dva členy je 

nutné najít náhradu.         

Závěrem se radní shodli na složení hodnotící komise pro novou veřejnou zakázku na analýzy ve složení:  

H. Dohnálková (náhradník J. Vejvoda), T. Kňourek (náhradník I. Vodochodský), M. Dittrich (náhradník 

Z. Mahdal) a jako externista J. Ftorek (náhradník P. Arenberger).  

 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

Červenec  st 25 7.    10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Srpen   st 15. 8.  13.00 jednání předsednictva 

 29. 8.     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

      

 

Září   st 12. 9.  13.00 jednání předsednictva 

 26. 9     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Říjen   st 17. 10.  13.00 jednání předsednictva 

 31. 10.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Plzeň 

                

 



4 
 

Listopad  st 14. 11.  13.00 jednání předsednictva 

 28. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Prosinec  st   5. 12.  13.00 jednání předsednictva 

 19. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


